
Protokół nr XVII 

sesji Nr XVII Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 29 października  
2015  r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. Obrady rozpoczęły się o 
godz. 830,  a zakończyły o godz. 930.  

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. Lista 
obecności radnych jest załącznikiem  do niniejszego protokołu.  

 Porządek obrad: 
  

1.  Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
3.  Zapytania i interpelacje radnych. 

     4. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 
         - zmiany w budżecie gminy na 2015r 
         - wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Sandomierzu i Sądu Rejonowego       
           w Staszowie. 
     5. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
     6. Zapytania i wolne wnioski. 
     7. Zakończenie obrad sesji. 

Ad. 1. 

Obrady sesji Rady Gminy Szydłów otworzył i przewodniczył obradom 
przewodniczący Rady Gminy - pan Janusz Juszczak,  który powitał obecnych na 
sesji radnych, Wójta Gminy, pracowników UG oraz przedstawiciela sołtysów  Gminy 
Szydłów pana Stanisława Wojterskiego - sołtysa Szydłowa. 

Ad. 2.  

Na podstawie listy obecności radnych Przewodniczący RG stwierdził quorum 
uprawniające Radę Gminy do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad          
sesji Rady Gminy  i poprosił radnych o zgłaszanie wniosków, co do jego zmian lub 
uzupełnienia.  
Nikt z zebranych nie  zgłosił wniosku o rozszerzenie porządku obrad. Następnie 
Przewodniczący RG jeszcze raz przedstawił radnym porządek obrad                                           
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym, porządek obrad XVII sesji został 
jednogłośnie przyjęty.  
 

Ad. 3. 
 
W tym punkcie obrad radni zgłosili następujące zapytania i interpelacje: 
- radny Krzysztof Fit - w imieniu mieszkańców  sołectwa Wola Żyzna i Solec zgłosił    
  interpelację w sprawie remontu drogi wojewódzkiej Szydłów - Stopnica  
  - Raków aby wystosować pismo do Marszałka Województwa. Wnioskował  aby  
  zwrócić się również do Starosty Staszowskiego o poparcie tego remontu                               
  u władz wojewódzkich, 
- radny Tadeusz Gąsiorek -  w imieniu  mieszkańców sołectwa podziękował za  
  wykonywanie drogi w Korytnicy ale wniósł uwagę, która jego zdaniem jest  
  bulwersująca, że pracownik Urzędu Gminy, który odpowiada za drogi przekazując  
  drogę do remontu nie przekazał wykonawcy, iż w drodze są studzienki, że  jest sieć  
  wodociągowa. 
  Gdyby sam osobiście nie interweniował,  wykonawca  drogi uszkodziłby wszystkie    
  studzienki. Wykonawca teraz ma wszystkie studzienki podnosić,  co z pewnością  
  zwiększy koszty remontu, i zapytał kto za to zapłaci, 
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- radny Andrzej Tuz  - zgłosił interpelację dotyczącą  interwencji w sprawie  
  bezpańskich psów, które  biegają w okolicach sołectwa Mokre i pogryzły już kilka  
  osób, aby coś z nimi zrobić. Zgłasza dopiero dzisiaj, bo  dopiero  się o tym  
  dowiedział, 
- radny Ryszard Sadłocha - również poruszył sprawę  zgrai psów biegających                        
  w okolicach  Osówki, 
- radny Marek  Skuza - zwrócił się z zapytaniem,  który pracownik  Gminy odpowiada    
  i nadzoruje remonty  i przebudowy dróg, bo nie wiadomo do kogo się zwracać. 
 
Ad. 4. 
 
Przewodniczący RG przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmian                              
w budżecie na 2015 rok i poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie dokonywanych 
zmian.  
Pani Skarbik poinformowała iż w budżecie Gminy na rok 2015 wprowadzono 
następujące zmiany:  
wydatki zwiększa się: 
- dział 010 - Rolnictwo i łowiectwo, w rozdziale 01010 - zwiększa się wydatki o kwotę  
  11.000,00 zł na zadanie inwestycyjne - pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej                        
  w Szydłowie, ul. Rakowska”,  
- dział 600  -  Transport i łączność, w rozdziale 60016 - drogi publiczne gminne  
  zwiększa się   wydatki inwestycyjne  o kwotę 15.000,00 zł, na zadanie                         
  pn. „Przebudowa drogi w miejscowości Mokre”, 
- dział 750 - Administracja publiczna, rozdział 75023 - urzędy gmin - wprowadza się  
  środki na zakupy inwestycyjne w kwocie 11.473,00 zł - na zakup kserokopiarki                    
  i kolumn głośnikowych, 
- dział 921  -  Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego -  rozdział 92195 - pozostała  
  działalność - zabezpiecza się wydatki na wykonanie koncepcji zagospodarowania   
  terenu nad rzeką Ciekącą przylegającego do pomnika przyrody w kwocie  
  6.200,00 zł. 
Wydatki  zmniejsza się: 
- dział 600  -  Transport i łączność - rozdział 60095 - zmniejsza się wydatki  o kwotę  
  31.900,00 zł, z zadania  pn. „Budowa budynku magazynowego na piasek”, 
- dział 758 - Różne rozliczenia - Rezerwy - zmniejsza się  o kwotę  - 11.773,00 zł.  
Środki na pokrycie wydatków pochodzą z rezerwy ogólnej w kwocie 11.773,00 zł 
oraz w wyniku zmniejszenia wydatków z zadania w dziale 600  -  Transport i łączność  
o kwotę 31.900,00zł, z zadania  pn. „Budowa budynku magazynowego na piasek”. 
Pytań i uwag dotyczących zmian w budżecie Gminy na 2015 rok nie było. 
Po przedstawieniu zmian uchwała została poddana pod głosowanie jawne. W trakcie 
głosowania obecnych było 14 radnych. 
Uchwała Nr XVII/84/ 2015 w sprawie zmian w budżecie na rok 2015  została 
uchwalona jednogłośnie - 14 głosów „za”.  
 

UCHWAŁA Nr XVII/ 84/ 2015 
(o treści jak w załączniku) 

 
Przewodniczący RG przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie wyboru ławników 
do Sądu Rejonowego w Sandomierzu i Sądu Rejonowego w Staszowie  oraz 
przedstawił   procedurę podejmowania uchwały w tej sprawie. 
Przewodniczący Rady Gminy Janusz Juszczak  złożył wniosek o przyjęcie poprawki 
w  paragrafie 6 i 7 Regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów 
powszechnych na kadencję 2016 - 2019, stanowiącego załącznik do Uchwały Nr 
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XVI/ 83/ 2015 Rady Gminy Szydłów z dnia 20 października 2015 r. w sprawie 
uchwalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych 
na kadencję 2016 - 2019, polegającej na zastąpieniu użytego tam wyrazu „nad”  
wyrazem „pod”. Poprawka  została poddana pod głosowanie. W trakcie głosowania 
obecnych było 14 radnych. Za przyjęciem  poprawki głosowało 14 radnych. 
Poprawka została przyjęta jednogłośnie - 14 głosów „za”. 
Następnie Przewodniczący RG poprosił  radnego Marka Skuzę przewodniczącego 
Komisji  do spraw wyboru ławników o przypomnienie radnym  regulaminu  wyboru 
ławników, który został zatwierdzony na poprzedniej sesji i przedstawienie wyników 
prac Komisji opiniującej kandydatów na ławników.  
Radny Marek Skuza przedstawił protokół z prac Komisji i zapoznał radnych                        
z opiniami instytucji zatwierdzających kandydatów na ławników jak również 
przedstawił nazwiska osób chętnych do prac jako ławnicy w sądach powszechnych. 
Zgodnie z regulaminem ławnicy mają być wybrani w drodze  tajnego głosowania                      
w związku z czym Przewodniczący obrad - Janusz Juszczak poprosił o zgłaszanie 
kandydatów do prac w Komisji Skrutacyjnej. 
Do prac w Komisji Skrutacyjnej  zgłoszono następujące osoby ze składu Rady 
Gminy: Karolinę Samiec, Katarzynę Skuzę i Kornelię Pytowską, które wyraziły zgodę 
na prace w Komisji. 
Następnie Przewodniczący RG złożył wniosek o zamknięcie listy kandydatów do prac 
w Komisji Skrutacyjnej, wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
Skład Komisji Skrutacyjnej został poddany pod głosowanie i został przyjęty przy 14 
obecnych radnych jednogłośnie - 14 głosów „za”. 
Komisja po ukonstytuowaniu się przystąpiła do przeprowadzenia wyborów na 
ławników, sporządzając karty do głosowania i przeprowadzając głosowanie w trybie 
głosowania tajnego, zgodnie z uchwalonym w dniu 20 października 2015 r. 
Regulaminem głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na 
kadencję 2016 - 2019 . 
Po zakończeniu wyborów Komisja Skrutacyjna  sporządziła  protokół z głosowania                  
i odczytała jego wyniki. 
Po przedstawieniu protokołu Komisji Skrutacyjnej,  Przewodniczący RG poprosił                       
o uzupełnienie w projekcie uchwały imion i nazwisk ławników, następnie uchwała 
została poddana pod głosowanie jawne. W trakcie głosowania obecnych było 14 
radnych. 
Uchwała Nr XVII/ 85/ 2015 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego                       
w Sandomierzu i Sądu Rejonowego w Staszowie  została przyjęta jednogłośnie - 14 
głosów „za”.  
 

UCHWAŁA Nr XVII/ 85/ 2015 
(o treści jak w załączniku) 

 
Ad. 5 .   
 
Odpowiedzi na interpelacje radnych udzielił Wójt Gminy - Jan Klamczyński: 
- w sprawie remontu dróg i nieprawidłowości  - powiedział, iż remonty i przebudowy   
  dróg robimy na zgłoszenie, co kosztuje Gminę 1.000,00 zł, a nie na pozwolenie na   
  przebudowę czy remont,  który jest dużo droższy, co jednak nie usprawiedliwia   
  faktu, że przy zgłoszeniu i przekazywaniu drogi do remontu wszystko powinno się  
  znaleźć w dokumentacji zgłoszeniowej. Stwierdził, iż nadzór nad tym powinien mieć  
  pracownik Urzędu, 
- w sprawie przebudowy drogi Szydłów - Stopnica na terenie gminy Szydłów -  
  powiedział, iż złożymy pismo do Marszałka Województwa, w którym będą zawarte   
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  wszystkie uwagi mieszkańców oraz wystosujemy zaproszenie do Marszałka               
  o spotkanie z przedstawicielami  Gminy i Starostwa Powiatowego w sprawie  
  przebudowy tej drogi. 
- w sprawie bezpańskich psów - obecna na sesji pani Anna Suchorowska  -    
  pracownik UG powiedziała, że do dzisiaj żadnego zgłoszenia nie było, ale skoro tak,  
  to po sprawdzeniu zgłoszone zostaną wnioski o ich wyłapanie, 
- radnemu Markowi  Skuzie Wójt Gminy odpowiedział, że za drogi odpowiada pan  
  Sławomir Kręcisz i żeby zgłosił się do Sekretarza Gminy, który udostępni regulamin  
  organizacyjny i powie, za co i który pracownik odpowiada. 
 
Ad. 6. 
 
Wolne wnioski i informacje. 
1. Radny Łukasz Gądek – zgłosił wniosek o poprawienie wjazdu na cmentarz od ul.  
    Rakowskiej oraz wycięcie gałęzi utrudniających wejście. 
2. Radny Tadeusz Gąsiorek - wnioskował o wyremontowanie i zabezpieczenie  
    tabliczki na mogile należącej do  żołnierza walczącego pod Monte Casino    
    znajdującej się na cmentarzu w Kotuszowie, 
3. Radny Marek Skuza - złożył wniosek o zwiększenie przez inwestora nadzoru nad  
    robotami drogowymi, ponieważ wykonawcy robią bez nadzoru i wykonują roboty     
    nienależycie. 
4. Radny Andrzej Pasternak - wnioskował  o nie podpisanie odbioru drogi                         
    w miejscowości Brzeziny, ponieważ zjazdy które miały być zrobione, (które  
    zgłaszał w imieniu mieszkańców na poprzednich sesjach)  nie zostały wykonane    
    przez wykonawcę drogi.  
    Radny również zwrócił się z pytaniem do Wójta kiedy będą robione pozostałe    
    odcinki dróg.  
5. Radny Jerzy Klamczyński -  złożył wniosek o przedłożenie informacji o wykona - 
    nych robotach drogowych na terenie Gminy. 
6. Przewodniczący Rady - Janusz Juszczak - złożył wniosek o przedstawienie  
    informacji o przygotowaniu Gminy do zimowego utrzymania dróg.  
7. Radni wystosowali i podpisali pismo do Marszałka Województwa  w sprawie drogi  
    Raków - Szydłów - Stopnica w obrębie Gminy Szydłów dotyczącego cząstkowego  
    przeprowadzenia remontu, nie zgadzając się ze stanowiskiem Województwa,  
    ponieważ droga wymaga całościowego przebudowania.  
 

Ad. 7.  
 
Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodniczący Rady zamknął obrady XVII 
sesji Rady Gminy Szydłów. 
 
 
 Protokołowała:  
 
Alicja Kłonicka 


